

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN NATIONAL SHIPPING LINES Date: 29-03-2026 11:27:35 AM Subject: Ordinary general assembly meeting date amendment</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الخطوط البحرية الوطنية الاردنية التاريخ: 29-03-2026 11:27:35 AM الموضوع: تعديل موعد اجتماع الهيئة العامة العادية</p>
<p>In reference to our previous disclosure dated on 26/3/2026 regarding the date of company's ordinary general assembly meeting date which was scheduled on 27/4/2026, kindly be informed to amend the date to be at 01:00 p.m. on Sunday 26/4/2026, and the date will be confirmed for your attention once the approval of His Excellency the Minister of Industry, Trade and Supply is obtained on the date of the meeting. And a copy of the agenda of the Ordinary General Assembly Meeting will be provided to you in a timely manner.</p>	<p>بالإشارة الى إفصاحنا السابق بتاريخ 2026/3/26 بخصوص موعد اجتماع الهيئة العامة العادية والذي كان مقررًا بتاريخ 2026/4/27 نعلمكم بتعديل موعد اجتماع الهيئة العامة العادية للشركة ليصبح في تمام الساعة الواحدة من ظهر يوم الأحد الموافق 2026/4/26، وسوف يتم تأكيد الموعد لعنايتكم بمجرد الحصول على موافقة معالي وزير الصناعة والتجارة والتموين على موعد الاجتماع وسيتم تزويدكم بنسخة عن جدول أعمال الهيئة العامة في حينه.</p>
<p>29-03-2026</p>	<p>29-03-2026</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Mohammad Hamdan</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Mohammad Hamdan</p>